



Klan

7 Suku saka 1 PENERAN 'S wong!

7 Suku njaluk pituduh spiritual ing, 'Gathering' lan maca Hukum giver Manifest. Gathering caters kanggo spiritual, kabutuhan sosial lan aktivitasé masyarakat. A Gathering perlu governance, panitia kapilih, Klan.

A Klan punika panitia wong 14 kapilih (Pinituwa) . Panyengkuyung nekani sing lokal Gathering milih ing rahasia-kertu suoro 1 Sepuh (Minimal) nganti maksimal 7 HE lan 7 SHE (7_7 aturan) total 14 pinituwa. Pinituwa sing kapilih tahunan (Dina Fun, minggu 2, Mercury * sasi) . A anyar Gathering milih pinituwa sembarang dina Fun. Padha ngawula nganti Pemilu tembung sabanjure. * NATm

Sembarang saiki Supporter bisa nyalonake, anggare padha syarat prentah. syarat prentah dadi Sepuh: Umur 28 - 70, dadi tiyang sepah, fisik lan mental bisa nindakake pakaryan saka anggota Komite. No cacat seksual (Molester Child, gender padha utawa bingung gender) , Ora rekaman pidana, ora rabi, ora ulama Katolik, ora nuns utawa wiku.

. Pinituwa bisa reelected kaping Unlimited (Nganti umur 70) . Nalika perlu Sepuh ngganti. A panggantos wis kapilih njabat dumugi ing Pemilu tembung sabanjure. A Sepuh SHE diganti karo SHE. A HE karo HE.



Sawise ana 2 pinituwa 1 bisa dadi Zenturion Custodian (CZ). Nanging ana tansah wis dadi 1 Sepuh. Mung pinituwa bisa nyalonake lan milih ing kertu suoro rahasia Zenturion Custodian. Kasedhiyan HE lan SHE ndadekake Pemilu 1 HE lan SHE Cz seng di pengeni nanging ana wis dadi 1 Sepuh. CZ kapilih wis nggawe Statement Bebener. Sawisé Pemilu CZ a Klan ngirim Pendhaftaran anggota kanggo UCG1. CZ makili lan liase Pemerintah lokal lan Orackle.

pakaryan Klan, 1 Sepuh wis apa kabeh pakaryan, 14 pinituwa bisa nuduhake workload roto-roto.

Ngatur: kumpul ajang (**Bale, keamanan**) , Transportasi kanggo lara, cacad, wong tuwa ...

ngumumake: Gathering (**Nalika, ngendi, pituduh**) , Rilis media lan pesen, 1 **PENGERAN 1 Iman 1 Church Universe Custodian biyung**

program: Welcome, outline, itemize, Shalat, maos, diskusi, mundhakaken dana. Mesthekake basa utama, Dialect lokal lan Tradhisi sing ayating ...

terus: Man, pemilihan, **prabawa saka mentas wed, ditakdirake anyar. Nangisi sing sing urip rampung.**

Gathering 1st sasi nampani pasangan sing mlebu 'Suci Matrimony Contract' sasi sadurungé. 2 Gathering saka sasi nampani anyar-wong saka sasi sadurungé. The 3rd Gathering saka sasi nampani pengunjung sing sumpah dadi Supporter a. Gathering 4 sasi nuduhake ing Panyengkuyung lan anggota sing mati sasi sadurungé.

Catering: **lelenggahan, ombenan (Non alkohol)** , pangan (**Masakan lokal**) , Music, dancing (**Tradisional, saiki**) , Hiburan, ngresiki munggah ...

. Pangan lan ngombe wis digawa menyang Gathering dening panyengkuyung nggunakake pedoman Klan.

Komite: Ruang. **Nglindhungi unfairly nyerang, banget, mlarat lan disadvantaged. laporan CZ.**

Up tetep: Shun dhaptar, kampanye (**Aktivitasé**) , Nyiyapake materi pendidikan kanggo sekolah, netepake ora-kanggo-MediaWiki organisasi (**cron**) ...

Tetep wonten ing tutul: Kanthi Dhéwan Shire. Custodian Guardian ngadeg kanggo Pemilu kanggo komersial, politik, sosial, ... komite, posisi, ...

Ing Klan karo support Pendukung nresep kabeh lingkungan, non MediaWiki lokal, nimbulaké non kaadilan kasar lan sosial lan mbukak. Nalika needed kanggo nèng saubenging aktivitasé non kasar.

Saben 3 taun ing Fun Day minggu 4 Mercury sasi. Ing Klan milih 2 Custodian-Zenturion (**1 HE, 1 SHE**) .

lan kapilih C-Zenturion wis Tomake a **Bebener-Statement**

Statement bebener

Oh banget kabeh kuwoso 1 & mung **1GOD** . Sing loro HE & SHE. Inggang Universe paling ayu. **seksi:**

paling asor setya custodian-wali (**Jeneng 1st**) . Kapilih Custodian-Zenturion dening pinituwa ing (**Jeneng**) Gathering.

negara temen-temen:

Aku bakal ngewangi 1GOD, ing Panyengkuyung saka 1FAITH, Universe Custodian biyung lan masyarakat lokal. Sing aku ora utawa diwanti-wanti wong Kill, Wayang, Rape, utawa molest anak. Nor dilindungi sapa sing nindakake. Jaga integritas 1GOD'S pesen anyar ing Law-giver Manifest.

Minangka Custodian Zenturion 7 tindak tanduk 'sing nuntun aku:

Ora mbayar panganiaya karo violenc

Mirsani supaya minangka kanggo dadi weruh saka tindak tanduk anti-sosial & anti-habitat Protest ketidakadilan, amorality lan vandalisme lingkungan Resolve konflik liwat Assessment, ngrungokake lan diskusi sosialisasi, familiarize dhewe karo kabeh beda kelompok ing masyarakat kita

Nganggo munggah kanggo apa tengen

Ngadeg munggah kanggo unfairly nyerang, disadvantaged, banget lan mlarat Kanggo

Kamulyan saka 1GOD lan Good manungsa

Muga 1GOD dadi Seksi sandi & Judge

Dishonoring a 'Bebener-Statement' ndadékaké menyang pembatalan saka anggota Banning saka kabeh klumpukan. Shunning dening Panyengkuyung. **Yen dishonoring ana kang mirip pidana tuntutan bakal dikabari.**

Wigati! Anggota Individu saka Universe biyung Custodian, ora bisa nampa bebungah kehormatan, hadiah utawa judhul. Padha ora bisa kapilih utawa diangkat marang jinis Government. Yen takon padha bisa menehi unrewarded maringi pitutur. **Yen padha dadi bagéan saka Pemerintah padha ngeculke anggota sing UCG & tau bisa ngranggeh iku.**

Keanggotaan aplikasi

pesen anyar 1 Allah kang Law-giver Manifest! 1GOD 1FAITH 1Church Universe Custodian biyung

Aplikasi Keanggotaan iki digunakake kanggo ngabari UCG & njaluk kedhaftar minangka Gathering saka

**1GOD 1FAITH 1Church
 Universe Custodian biyung**

Iku uga ndadekake anggota Custodian Zenturions itemized saka Universe biyung Custodian.

Ing spasi nulis jeneng pisanan saka ' **pinituwa** ' sing kapilih ing Custodian-Zenturions & krungu ' **Bebener Statement** '.



1 st jeneng saka (HE) C. Zenturion: 1 st jeneng			
saka (SHE) C. Zenturion:			

We ndhuwur jenenge pinituwa lan Custodian-Zenturion bakal ana dening Keanggotaan Aturan: **Muga 1GOD dadi Seksi kita & Judge**

tanggal: CG Tanggalan N-Ing-m

Keanggotaan bisa revoked yen ing nerbitake saka **Hukum-giver Manifest**. Sembarang nerbitake bakal nyelidiki & urusan karo.

1GOD kita ngandela!

1FAITH punika kekuatan moral kita!

The Law-giver Manifest punika guide kita!

Universe biyung Custodian sing Gereja kita!

Akhir.